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concept-VERSLAG  65ste STATUTAIRE LEDENVERGADERING KBO PRINSENBEEK 
Datum: donderdag 21 maart 2019 
Locatie: Ontmoetingscentrum De Zilverberk, Schoolstraat 9, Prinsenbeek 
 
Welkom met een kopje koffie/thee met traktatie. 
01 Opening  
In aanwezigheid van bijna 140 leden opent de voorzitter, Wender de Beet, de vergadering en heet 
eenieder van harte welkom op deze 65ste jaarvergadering. In het afgelopen jaar zijn 38 leden 
overleden, waarvoor 1 minuut stilte wordt gevraagd om hen te gedenken. 
Mededelingen/aanvullingen op de agenda: 
a. Ook Ad Meulemans (vanwege persoonlijke redenen niet aanwezig bij deze vergadering) is volgens 
rooster aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld. 
b. Er hebben zich 2 kandidaten voor het bestuur gemeld, te weten Jan van Genesen en Toon Houtepen. 
 
Hierna vervolgt de voorzitter met zijn voorwoord, terug te vinden in het JAARVERSLAG 2018. 
 
02. Notulen algemene ledenvergadering 8 maart 2018 
Notulen zijn gemaakt door Josien van Melis, secretaris, en worden ongewijzigd vastgesteld.   
 
03. Jaarverslag 2018  
Jaarverslag 2018 is ter vergadering beschikbaar voor alle aanwezigen en is terug te vinden op de 
website.  Er zijn geen vragen over het Jaarverslag 2018. 
 
04. Financieel verslag 2018 
Financieel verslag 2018 is ter vergadering uitgedeeld aan alle aanwezigen. De penningmeester, Ton 
Broks, geeft toelichting middels een powerpoint presentatie. 
Ledenbestand per 31-12-2018: 1220 dit is een vermindering van 5 leden in 2018. 
Contributie is gehandhaafd op € 22, afdracht aan KBO Brabant € 11,93, wat betekent dat per lid € 
10,07 per jaar beschikbaar is.  
Wat KBO Brabant zoal met dit geld doet is terug te vinden op hun website, www.kbobrabant.nl . 
Er loopt nog een aanvraag voor subsidie 2018 van € 5.000 bij de Gemeente. 
Energiekosten zijn door alle bouwtechnische maatregelen drastisch omlaag gebracht.  
In 2018 is een positief resultaat geboekt van € 3.121,22, dat ten gunste is gebracht van het eigen 
vermogen.  
04a. Begroting 2019 
Begroting 2019 is gevoegd bij het financieel verslag 2018. Contributie wordt in 2020 voor het 7de 
jaar op rij gehandhaafd op € 22 per lid. 
 
05. Verslag kascontrolecommissie en benoeming nieuw lid 
De kascontrole is uitgevoerd op 20 februari 2019 door de heren Wil Vriens, Dijo van Gils en Rinie 
Peemen. Naast controle van de boeken is ook het vermogen van de KBO per 31-12-2018 
gecontroleerd. 
Dijo van Gils meldt dat de kascommissie volledige inzage heeft gekregen in de boeken en dat deze 
volledig in orde zijn bevonden, bedankt de penningmeester en stelt voor hem te dechargeren voor het 
gevoerde financiële beleid. De vergadering stemt hiermee van harte in.  
Aftredend lid van de kascontrolecommissie is dhr. Dijo van Gils. Dhr. Jan van der Bom is bereid 
gevonden deze taak over te nemen. 
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06. Financieel verslag 2018 Stichting De Zilverberk 
Daar de penningmeester van Stg De Zilverberk, Huib Jansen, niet bij deze vergadering aanwezig kon 
zijn, geeft de voorzitter van de stichting, Wender de Beet, toelichting op de cijfers middels een 
powerpoint-presentatie. 
De kascontrole over 2018 heeft plaats gevonden op 20 maart 2019 en de boeken zijn volledig in orde 
bevonden, waarvan dhr. Dijo van Gils namens de kascommissie getuigt.  
Het bestuur van Stichting De Zilverberk werkt momenteel aan een meerjarig investeringsplan voor 
onderhoud en renovering van het gebouw, waarbij zeker ook aandacht is voor zonnepanelen.  
 
07. Bestuursverkiezing 
Lies Meeuwissen is volgens rooster aftredend en heeft zich niet herkiesbaar gesteld. Hoewel niet 
meer als bestuurslid, heeft Lies aangegeven om als lid een groot deel van haar huidige 
werkzaamheden te blijven doen. De voorzitter bedankt haar voor haar grote inzet in de afgelopen 
jaren en overhandigt een bloemetje en een kistje wijn. 
 
Rienus Huijbregts, Josien van Melis, Ad Meulemans en Louis Smits zijn volgens rooster aftredend 
en hebben zich herkiesbaar gesteld. 
De voorzitter geeft vervolgens een beschrijving van alle taken die onze bestuursleden uitvoeren en 
die ook van hen worden verwacht. Een lange lijst van werkzaamheden waarbij het belangrijk is dat 
er een team staat, waardoor alle activiteiten worden afgedekt. Bij de samenstelling van het bestuur 
moet dus heel erg gelet worden op ieders specifieke kwaliteiten.  
Steeds vaker wordt daardoor niet één enkele kandidaat voorgedragen, maar een heel team. 
Natuurlijk is dat tegen de statuten, maar die dateren nog uit de tijd dat een goedwillende vrijwilliger 
de zaak kon runnen. Ook in De Stem van 14 maart j.l. kon u o.a. lezen "Het runnen van een 
ontmoetingscentrum/buurthuis is meer dan het organiseren van activiteiten. Wetgeving en strenger 
beleid vergen een professionele aanpak". 
We praten hier, in de Zilverberk als Seniorenvereniging KBO, over een bedrijf met een 
exploitatiebegroting van € 120.000 per jaar en 135 vrijwilligers. In het jaarverslag kon u lezen wat 
dit bestuur, samen met de vele vrijwilligers tot stand heeft gebracht. 
Op basis van voorgaande (in beknopte versie) vraagt de voorzitter aan de vergadering om akkoord te 
gaan met het gevoerde beleid en het aanblijven van dit bestuur in de huidige samenstelling door 
middel van hand opsteken.  
Een ruime meerderheid van de aanwezigen stemde in met het aanblijven van het huidige bestuur. 
 
 08. Wat verder ter tafel komt en rondvraag. 
a. Op de vraag of er voldoende opvolging is als een bestuurslid uitvalt, geeft de voorzitter aan dat 
binnen het bestuur voor iedere functie een back-up is aangewezen, die taken kan overnemen. 
b. Op de vraag of het bestuur niet uit een oneven aantal leden zou moeten bestaan wordt aangegeven 
dat bij staking van de stemmen, de voorzitter bepaalt.  
c. Op de vraag of vrijwilligers niet ieder jaar op een etentje zouden moeten worden getrakteerd, geeft 
de voorzitter aan dat een aantal jaren geleden, in overleg met de vrijwilligers, voor het volgende 
gekozen is: jaarlijks aan het einde van het jaar een gezellige vrijwilligersochtend waarbij een kleine 
attentie wordt uitgereikt en 2-jaarlijks een etentje.  
d. Gevraagd wordt aan de bestuursleden om meer acte de présence te geven in de Zilverberk. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun komst en niets meer aan de orde zijnde sluit hij 
de vergadering.  
Onder het genot van een drankje en een hapje is de middag afgesloten met een optreden van "'t 
Ploegeske" dat ons met hun liedjes meenam op reis door heel Europa.  
 
 
Wender de Beet, voorzitter     Josien van Melis, secretaris 
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